
Zelenského čakanie na „wunderwaffe“
- CZ24 News | 1. června 2022

UKRAJINA: Ukrajina čaká na „wunderwaffe“. Ďalšiu, ktorá dokáže nemožné a zvráti
priebeh vojny v prospech ozbrojených síl Ukrajiny.

A nie je to prvýkrát. Ukrajina neustále dúfa v zázračnú zbraň a neustále o ňu prosí svojich
majiteľov. A často dostane to, o čo žiada. Ukazuje sa však, že táto „waffe“ vôbec nie je zázračné
dieťa a nie je schopná ovplyvniť priebeh vojny.

Najprv to boli „Javeliny“. Pýtal ich od Spojených štátov ešte Pjotr Alexejevič a dokonca ich dostali, no
vtedy bola podmienka nepoužívať túto „zázračnú zbraň“ na Donbase.

Potom, už za Zelenského, bola Ukrajina doslova zasypaná „Javelinmi“, posielali ich obrovskými
dopravnými lietadlami. Na samotnej Ukrajine „Javeliny“ povýšili na úroveň kultu. Začali tak nazývať
deti, objavila sa ikona svätej Javeliny, ale…

„Javeliny“ sa neukázali ako superzbrane. Navyše, slušnú časť z nich už používajú
spojenecké sily a veľmi ich nechvália.

Potom tu boli „Bayraktary“. Absolútna zbraň pre chudobných, plod pochmúrneho tureckého
inžinierskeho génia. Na Ukrajine si ich doslova vymodlili. Najmä — po konflikte v Arcachu, kde sa pri
absencii adekvátnej protivzdušnej obrany „Bayraktary“ veľmi dobre ukázali. Ukrajina začala tieto
drony kupovať a tie sa zmenili na nový náboženský kult. Opäť deťom dávali mená „Bayraktar“,
skladali piesne. Žiadna ikona však zatiaľ neexistuje a pravdepodobne ani nebude. Pretože z tejto
zbrane už sú mnohí sklamaní. Sú zostreľované a vo veľkých počtoch.

Ešte jednou fixnou ideou boli americké húfnice kalibru 155 mm. Áno, nie sú zlé, najmä pokiaľ ide o
dostrel. A tak sa definitívne mali stať symbolmi víťazstva. V zásade staré sovietske húfnice tiež nie sú
zlé, ale toto sú americké! A Ozbrojené sily Ukrajiny začali využívať väčší dostrel, aby… zasiahli
Doneck. V tých oblastiach, kam sa nedostali. A mimochodom – týchto húfnic je už slušný počet
zničených.

Novým fetišom Ukrajincov sú americké viacnásobné raketové systémy HIMARS a MLRS.
Ale ani tu nie je všetko také jednoduché, pretože Ukrajinci ich potrebujú v maximálnej
verzii – ako odpaľovacie zariadenia pre výkonné operačno-taktické rakety a Joe Biden sa
vyjadril, že Ukrajine nebudú poskytnuté zbrane, ktorými by bolo možné zasiahnuť Rusko.
MLRS im síce dodajú, ale ako obyčajné MLRS, ktorých majú Ukrajinci už veľa. Arestovič
dokonca sľúbil dať Spojeným štátom „príkladnú hystériu“.

Zdá sa mi, že jedného dňa Ukrajina začne žobrať o atómovú bombu. Bez pochyby. Je to len
otázka času. Áno, zrejme si aj mnohí na Ukrajine uvedomujú, že táto zbraň nič nezmení, ale
bude ju možné predať iným štátom a zabezpečiť si pohodlný život v nejakej južnej krajine.

A zrejme to aj robia. Pretože Ukrajina dostáva tiež veľa konvenčných ručných zbraní, no čoraz viac
sa objavujú videá z prvej línie, na ktorých Ozbrojené sily Ukrajiny predvádzajú legendárne guľomety
Maxim. Dobrá vec, hovoria. Môžete variť vodu a pripraviť čaj alebo kávu. Ale s „Javelinom“ to nejde.
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